
Styremøte – Skånland Stall og Rideklubb 

 

24. august 2023, klokken 17.30. Skånlandsveien 117, privat bolig.  

  

Tilstede:  

Kristin, Marte, Rolf-Inge, Vilja, Pål, Benedikte, Isabella og Stein.  

Michaela på deler av møtet. 

 

Dan-Eirik meldt å ikke kunne møte.  Stein stiller på vegne av Dan-Eirik. Vilja er vara og har ikke 

stemmerett dette møtet.  

 

Referent: Stein 

 

 

Sak 66/23- - Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjent.  

Sakene 1 til 12 innmeldt på forhånd. Resterende tatt opp på styremøte under «eventuelt». 

 

Sak 67/23 – Godkjenning av forrige referat. Godkjent. 

 

Sak 68/23 – Personal og miljø 

Redegjøring fra leder og personellansvarlig. Nyansatt nærmer seg slutten av prøvetid. 

Gjennomgang av status og arbeidsoppgaver.  

Leder og personellansvarlig skal gjennomføre prøvetidssamtale med stallarbeider.  

 

Tilbakemelding til styret på at det er generelt dårlig miljø i stallen, samt på sosiale medier.  

Styret enig om at det ikke er slik man ønsker å ha det, særlig da de voksne skal være 

rollemodeller for barn og unge. 

 

På forespørsel fra medlemmer er det bestemt at det skal gjennomføres medlemsmøte med 

tema MILJØ. Benedikte og Rolf-Inge følger opp og gjennomfører samtaler med oppstalører.  

Det minnes om punkt som omhandler miljø i oppstallørkontrakt.  

 

 

 

Sak 69/23 – Rolleavklaringer rundt styremedlemmers bidrag og status  

 

Det kommer mange henvendelser på få personer i styret. Dette blir en skjevfordeling av 

arbeidsoppgaver og det er ikke mulig for alle å ha full oversikt.  

I tillegg til tidligere fordeling av oppgaver er følgende foreslått: 

-  Rolf-Inge følger opp med status på bygningsmasse og innhenter tilbud på oppgraderinger. Han 

har vært i kontakt med entreprenør og det jobbes med plandokument for å lage oversikt over 

hva som må gjøres med bygningsmasse. Stor oppgave, kan bli dyrt. Rolf-Inge fortsetter jobben 

mot entrepenøren.  

- Marte foreslått som utleieansvarlig. Ok for Marte, vedtatt.  



- Sponsoransvarlig. Kristin inntil videre, hun forsøker knytte medlemmer til å bistå. Viktig at 

formål for sponsing tydeliggjøres – Gi tilbakemelding til sponsorer.  

- Ungdomsrepresentanter – Styret ønsker høynet aktivitet. Støttes av ungdomsrepresentanter.  

- Viggo Nilsen har uttalt å kunne stille seg tilgjengelig for å bidra inn mot klubben. Styret støtter 

dette og er i dialog med han. 

 

 

Sak 70/23 – Status i stallen og saker fra tidligere møter. 

Muntlig gjennomgang rundt bordet.  

- Det må lages en tydelig plan for bruk av klubbens utstyr.  

- Leder må godkjenne kontoer/kjøpskontoer.  

- Bygningsansvarlig. Rolf-Inge foreslått. Holder inntil videre i dialogen med entreprenør.  

- Michaela – Styret etterspør satus på Grønt-kort kurs- Tilbakemelding fra Michaela om at det 

fikses ila en uke.  

- Marte – Sørger for innkjøp av iPad.  

- Det må revideres regler for bruk av klubbens anlegg, herunder også regler for bruk av ridehall. 

Oppdatering av regler diskutert og vedtatt av styret. Benedikte sender ut informasjon til 

medlemmer når det er klart.  

- Forslag om ordning med årskort på bruk av klubbens anlegg. Diskusjon rundt bordet. Styret 

positiv til en slik ordning og foreslår at dette jobbes videre med. 

- Prislister må justeres og oppdateres. Godkjent av styret. Det kommer informasjon ut til 

medlemmene.  

o Vedtatt at det skal faktureres et gebyr ved mangle vask etter endt leieforhold, f.eks i 

klubbhuset. 

 

- Styret opplever at det er vanskeligere og vanskeligere å holde dugnadsånden. Forslag om å 

jobbe dugnad mot økonomisk avskriving for dugnadstimer. Dette ses på hvordan dette kan 

løses.  

 

- Michaela redegjør for at paddockene er skadelige. Leverer skriftlig dokument til styret.  

 
- Det skal legges ut tydeligere informasjon om parkering rundt stallen og området. Dette legges ut 

på klubbens facebook-side. 

 
- Michaela jobber med bookingsystemer for bruk av ridehall og forventer å ha svar ila en uke. 

Pågående og det forhandles priser på system.  

 
- Status Ronja og Windir: Windir kan vi bruke i rideskolen inntil videre. Fungerer på små barn. 

Klubben må få tak i passet til Windir. Klubben kan overta Ronja vederlagsfritt.  

 
o Vedtatt at Windir står videre i rideskolen. Pål i dialog med eier for å se på alternativer 

rundt Ronja. 

 

- Styret etterspør status Silketora. Er ikke tilridd enda. Michaela opplyser at det ikke er tid pr nå 

for å ri.  

- Klubben har fått avslag på støtte fra Equinor. Venter svar på søknad om støtte fra MECA-fondet.  



- Det er laget ny rist til vaskespiltet. Pål ordner.  

- Flere boksdører må fikses. Stein og Marte ser på dette. 

 

 

Sak 71/23– Gjennomgang av økonomi.  

 Status og budsjett.  

 Resultatregnskap. Klubben har nesten 100.000 lavere kostnader og nesten 200.000 mer i 

inntekt. Det er en positiv utvikling i klubben. Det må betales etterlønn til tidligere ansatt.  Det 

forventes ca 150.000 i momskompensasjon.  

Klubben har pr nå bare et lån, der gjenstår 687.737. Klubben har noe utestående gjeld. Marte lager 

oversikt over dette og forsøker å drive inn.  

 

Forslag om å øke ridekurspriser. Differensiering på småbarn og barn/ungdommer.  

o Vedtatt at det kommer en prisjustering. Må informeres på hjemmeside og facebook. 

Danka-kurs: Koster mellom 18.000 og 22.000 pr helg. Totalt går klubben i pluss på dette og det 

regnes på nødvendig antall påmeldte for hver gang.  

 

 

Sak 72/23 – Slåtta 

 Godt høy i år. Totalt ble det produsert ca 47 tonn.  

Høyet selges for 6,50 pr kilo, men det skal holdes av tilstrekkelig høy for klubbens hester.  

Dersom det er nok høy til stallen (skolehester og oppstallører) kan to av styrets medlemmer 

kjøpe høy til samme pris av klubben. Dette grunnet avtale om slåtte på deres mark.  

 

Høyet kan selges i bulk til oppstallører slik at klubben har mulighet for å få inn penger.  

 

Sak 73/23 – Utleie 

Det er gjort avtale med Consolvo om leie av klubbhus til desember. Avtalen er på 12.500 pr 

måned. Styret merker seg at dette er for lite og priser bør justeres ved neste leietaker.  

Klubbhuset kan, med noen justeringer, bli en god inntekt for klubben.  

 

Vedtatt at leieforhold til beboer, som leier gratis hos klubben, avsluttes. Dette grunnet 

forhold som styrertser på som manglende oppfølging av opprinnelig avtale og vilkår. Klubben 

ønsker også å benytte aktuelle boenhet til egen ansatt, som en del av arbeidskontrakt. 

Pr.d.d. bor ansatt i leilighet i klubbhuset, denne skal på sikt kunne benyttes til utleie for 

klubben. 

 

Stein sjekker muligheter og kostnadsoverslag for å utnytte 2.etasjen på klubbhuset.  

 

  

Sak 74/23 – Rideskole 

Michaela redegjør. Bra med påmeldte/interesserte. Det er en utfordring at man ikke har fått 

tak i rideskolehester. Benedikte redegjorde for to nye tilskudd til rideskolen. Positivt mottatt 

av styret.  

 



 

 

Sak 75/23 – Oppstallørkontrakter 

Det etterspørres en presisering av oppstallørers ansvar og eie hva angår luftegård. Flere har lagt mye 

tid og penger i opparbeidelse av luftegård, f.eks ved skjul. Enighet om at klubben ikke kan benytte 

luftegårder til oppstallører uten avtale.  

 

Sak 76/23 – Foringslister 

Det har vært utfordringer med å få høstens foringslister til å gå opp. Michaela har sagt seg villig til å 

se på løsninger.  

 

Sak 77/23 – Ledige stallplasser 

Klubben har ledige stallplasser. Styret enig om at man skal forsøke rekruttering av oppstallører.  

 

Sak 78/23 – Eventuelt 

Klubben har fått tilbud om å bruke Optimus i rideskolen. Styret har vedtatt at klubben ikke 

skal bruke ressurser pr nå på å sette Optimus i stand for å kunne benyttes i rideskole, og 

takker derfor nei til tilbudet. 

 

 

 

 

Møtet avsluttet 22.00  

 

 

 

 

Evenskjer, 24. august 2023 

Referent 

 


